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         AB 20141208 punt 4a 

 

Conceptverslag vergadering Algemeen Bestuur van het Meerschap Paterswolde van 16 juni 2014. 

Aanwezig: mw. N. Hofstra (voorzitter), dhr. B. Leemhuis, dhr. J.P.Loopstra, dhr. M.Blom, mw. 

C.Fenijn, mw. L.Schuiling. 

Afwezig m.k.:  dhr. J. v Keulen, mw. P.Lambeck, mw H.Wiersema, mw L.Magnin, 

Ambtelijke ondersteuning: dhr. G. Pots (secretaris), mw. I. Meines,  dhr. H. Homan. 

Publieke tribune: 7 personen. 

 

 

  

 

1. Mw. N. Hofstra opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De agenda wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

Dhr. Leemhuis: heeft de late wijziging in vergaderdatum als storend ervaren, dit i.v.m. andere 

vergaderingen e.d. 

 

2. Besluit aanwijzing DB leden 

Dhr. Leemhuis: in de gemeente Groningen is de benoeming van de heer J van Keulen nog niet 

officieel vastgesteld, hangende dat besluit, nemen we nu het besluit, dat ze kunnen worden 

aangewezen. 

Mw. Hofstra: Onder voorbehoud van de benoeming van de heer J. van Keulen is het besluit 

aangenomen. 

 

3. Rondvraag, met eventuele insprekers 

Dhr. Scholtens: inspreekpunt handhaving. Hij ziet problemen met de handhaving, verzoekt om 

eens kritisch te kijken naar de regelgeving, die is erg strak. Dagelijks Bestuur heeft al toegezegd 

onderzoek te doen naar de vaarsnelheid. Ook het losloopbeleid moet niet te strak zijn. 

Mw. Fenijn, wat doen we nu met deze opmerking een reactie is nu niet passend, misschien is dit 

iets om mee te nemen. 

Dhr. Verweij: agenda punt handhaving relatie handhaving natuurbehoud 

Dhr. Nannenberg namens Watersportverbond, Federatie recreatieverenigingen 

Paterswoldsemeer en VWDTP. Inspreken over sluistijden. Geeft complimenten dat deze zijn 

aangepast. Wil ook graag dat er nog gekeken wordt naar de voorstellen gedaan in de gestuurde 

brieven inzake de sluis.  

Er zijn nu op diverse plekken in de provincie Groningen en Drenthe ontwikkelingen m.b.t. de 

vaarroutes, het Paterswoldsemeer zou hier ook bij betrokken moeten worden.  

Dhr. v.d. Veen zeiler Paterswoldsemeer maakt zich zorgen om de plannen van VWDTP. Hij zegt 

dat er een jachthaven komt en dit maakt het aangezicht van het meer er niet mooier op. Hij is 

benieuwd of het Meerschap op de hoogte is van deze plannen. 

Dhr. Pots zegt dat het Meerschap niet op de hoogte is van het aanleggen van een nieuwe 

jachthaven. 

Dhr. Homan geeft aan dat dit niet valt onder de zeggenschap van het Meerschap maar dat de 

Gemeente Haren en het Waterschap Noorderzijlvest vergunningverleners zijn. 

Mw. Hofstra voor dit onderwerp bent u hier niet op juiste plek. 

Dhr. Leemhuis: kunt u aangeven wat uw bezwaar is tegen de plannen. Dan is het Meerschap in 

ieder geval geïnformeerd. 

Dhr. v.d. Veen: de grootheid van de plannen en dat het aangezicht van het meer erg zal 

veranderen.   
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Dhr. Blom u bent zelf ook lid van VWDTP? 

Dhr. v.d. Veen: ja, maar heb niet het idee serieus genomen te worden 

Dhr. Nannenberg: Dhr. v.d. Veen moet bij VWDTP zelf zijn, de plannen zijn nog maar een 

heroriëntatie, bij Helder zijn ze ook bezig, er wordt gezocht naar een oplossing voor de scheiding 

tussen de terreinen.  

Mw. Hofstra: de juiste plek waar u moet zijn is bij de gemeente Haren en niet bij het Meerschap. 

 

4. Verslag AB 4 maart 2014: het verslag wordt vastgesteld 

 

5. Mededelingen / Ingekomen stukken: 

a. Sluistijden reactie Watersportverbond 

b. Sluistijden Federatie Recreatieverenigingen Paterswoldsemeer 

c. Sluistijden, diverse reacties via de mail en telefoon 

 

Mw. Hofstra: alle ingekomen stukken gaan over hetzelfde onderwerp. De sluistijden, deze zijn 

nu aangepast. Zijn de brieven beantwoord? 

Dhr. Pots: alle mensen die hebben gereageerd hebben bericht gehad dat de sluistijden zijn 

aangepast. De suggesties genoemd in de brieven, nemen we mee voor 2015. De suggesties zoals 

genoemd door de dhr. Nannenberg zijn indertijd niet meegenomen omdat het TRIP- project al in 

een te ver gevorderd stadium was om met die suggesties nog iets te kunnen doen. 

Dhr. Leemhuis: wat voor reacties hebben er voor gezorgd dat de sluistijden zijn aangepast? 

Dhr. Pots: De beperkte sluistijden was een keuze i.v.m. de bezuinigingen. Bij de invoer hiervan 

vanaf 1 mei gaf dit veel reacties, vooral in de omgeving van de sluis. De mensen waren erg 

kwaad en vielen de omwonenden lastig. Deze keuze van bezuinigen is niet de juiste geweest en 

het Meerschap heeft voor 2014 binnen het begrotingskader een oplossing kunnen vinden. Voor 

2015 zoeken we naar een passende oplossing, rekening houdende met de beschikbare middelen. 

Dhr. Leemhuis: kan die bezuiniging voor 2014 al gevonden worden? 

Dhr. Pots: ja, door waar we inlenen te werken met een scherp tarief, daarnaast werken we nog 

met andere mensen en we hebben al een meevaller in 2014. 

Mw. Hofstra: En voor volgend jaar zoeken we naar een structurele oplossing. 

 

6. Jaarverslag- en Jaarrekening 2013 

Mw. Hofstra: heeft iemand nog vragen of opmerkingen over het jaarverslag en de jaarrekening? 

Mw. Fenijn: ik heb vragen gesteld, maar deze zijn goed beantwoord. 

Mw. Hofstra: dan is het jaarverslag en de jaarrekening 2013 hierbij vastgesteld. 

 

7. Begroting 2015 

Mw. Hofstra: dan gaan we nu naar de begroting van 2015, vanuit de gemeente Tynaarlo kan ik 

melden dat er geen zienswijzen of opmerkingen zijn over de begroting. De gemeente Groningen 

heeft wel een zienswijze ingediend en ik vraag even aan u op welke wijze we deze moeten 

beantwoorden. 

Dhr. Leemhuis de zienswijzen zijn door de raad opgesteld. Dit is de eerste keer dat er 

zienswijzen zijn ingediend, de AB leden zullen de antwoorden meenemen.  

Mw. Fenijn wil de zienswijzen graag schriftelijk beantwoord hebben. De overige bestuursleden 

stemmen hiermee in. 

Mw. Hofstra: Conclusie is dus dat we de vragen schriftelijk gaan afhandelen. 

Dhr. Loopstra graag cc aan de betreffende leden, zodat we weten wat er is beantwoord 

Mw. Hofstra: zijn er verder nog vragen over de begroting? 
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Dhr. Leemhuis: ik heb de indruk dat het Meerschap het project TRIP goed op orde heeft. Is het 

misschien mogelijk om met het Meerschap te praten over hoe we de natuurkant van het gebied 

weer wat kunnen versterken. Graag in 2015 op de agenda om dit een keer informerend te 

bespreken. 

Mw. Hofstra: hierbij is de begroting 2015 vastgesteld. 

 

8. Voortgangsrapportage TRIP 

Dhr. Pots: Het project TRIP is feestelijk afgesloten. Binnen de beschikbare middelen hebben we 

veel kunnen realiseren. Op dit moment zitten we in de fase van veel controles, deze zijn zeer 

omvangrijk. We worden gecontroleerd door onze eigen accountant, door het ministerie van 

financiën, door SNN en door Europa. 

Voor 1 oktober is de controle afgerond. Uit hoofde van mijn vorige functie ben ik ook betrokken 

bij deze controle. Het Meerschap heeft zelf € 4,5 ton meebetaald aan dit project, op dit moment 

zitten we met een stukje voorfinanciering omdat een gedeelte van de subsidies pas na oplevering 

van het project uitgekeerd worden. We zijn als Meerschap heel tevreden wat we hebben kunnen 

realiseren. 

 

9. Handhaving Openbare Orde en Veiligheid (mondelinge toelichting) 

Dhr. Verweij (inspreker): ik heb me niet kunnen inlezen. 

Mw. Hofstra: dan mag u naspreken 

Dhr. Pots: Om in het Meerschapsgebied goed te kunnen handhaven en dit betaalbaar te houden 

hebben we de samenwerking gezocht met de gemeente Haren en de gemeente Tynaarlo. 

Wanneer de BOA werkt in Haren wordt dit gecombineerd met een of meerdere bezoeken aan het 

Meerschapsgebied. Een mogelijkheid is om zelf mensen in dienst te nemen, maar de piek ligt 

meer in het hoofdseizoen. Op dit moment richten we ons nu eerst op de samenwerking, dit om 

een zo effectief mogelijke inzet van mensen en middelen te realiseren. 

Dhr. Verweij:  ben erg betrokken bij de oostoever, was het meest ecologische gebied van het 

Meerschap. Het gehele gebied is een hondenlosloopgebied geworden. Het Meerschap heeft jaren 

niet gehandhaafd met dit als resultaat. Gevolg is dat de zeldzame ecologische waarde in dat 

gebied voor een groot deel weg is. Kan er een onderzoek komen om te toetsen wat er in het 

beleidsplan staat van het Meerschap en dit te toetsen aan de wet- en regelgeving? 

Dhr. Pots: Boa’s zijn duur en in het weekend tegen dubbel tarief. Het is lastig om altijd goed te 

handhaven. 

Dhr. Verweij:  Er moet niet alleen in de zomer worden gehandhaafd maar ook in de winter, dat is 

een kwetsbare periode voor de natuur.  

Mw. Hofstra:  uw punt is duidelijk en dhr. Leemhuis heeft hier ook aandacht voor gevraagd. 

Het is te kort door de bocht om te zeggen dat de huidige handhaving niet deugt, er is hoge mate 

van flexibiliteit binnen de gemeenten om maximaal rendement te halen.  

Ik wil u dan ook uitnodigen om ons te blijven volgen. 

Mw. Fenijn: wat bedoelt de heer Verweij, moet met het plan gezocht worden naar voorbeelden 

van ecologisch wanbeheer of is het bedoeld om de status quo van het gebied vast te stellen? 

Dhr. Verweij: nee ik wil een geheel onderzoek en om dan te komen met een plan om zaken op te 

lossen. 

Dhr. Leemhuis de afgelopen 10-15 jaar heeft de politie zich terug getrokken uit het 

Meerschapsgebied om zich te richten op hun kerntaken. Ik ben blij dat we de ruimte hebben 

gevonden om aan handhaving te doen. Er zou ook nog bij andere organisaties gekeken worden. 

Dhr. Pots: we hebben gesproken met de hengelsportfederatie, maar het Meerschap kan geen 

gebruik maken van hun Boa’s. 

Dhr. Verweij: het Meerschap heeft veel mensen in dienst, kunnen die niets doen. 
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Mw. Hofstra: een BOA is een vak en dat ben je niet zo maar. 

 

10. Vergaderdata 2014 

Mw. Hofstra: volgens de gemeenschappelijke regeling moeten we minimaal 2 keer per jaar 

vergaderen. Dit jaar is het nog 3 keer en vanaf 2015 komen we als AB nog 2 keer per jaar bij 

elkaar. 

Dhr. Leemhuis: waarom gaan we minder vergaderen, is hier een inhoudelijke reden voor. 

Mw. Hofstra: 2 keer per jaar vergaderen is ruim voldoende. We zoeken naar manieren om te 

bezuinigingen. Wanneer zich iets voor doet om de groep of een vertegenwoordiging bijeen te 

roepen, dan gaan we dit doen. 

Dhr. Leemhuis: je kunt het ook omdraaien wel 4 en dan eventueel afzeggen. Of we kijken in 

2015 hoe het gaat en na een jaar kijken evalueren. 

Mw. Hofstra: lijkt me goed. Dan zijn hierbij de nieuwe vergaderdata vastgesteld. 

 

11. Rondvraag  

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

12. Sluiting 

Mw. Hofstra sluit om 17.30 de vergadering 


